
 

 Wtorek 05.05. Ź jak źródło  

 
Przypominam, mała kreseczka zapisana nad literą z daje nam spółgłoskę miękką 

ź. Wymawiamy ją krótko, nie rozciągamy tego dźwięku.  

Kiedy ją piszemy? Zapisz podane wyrazy: źrebak, źrenica, źródło, źle, woźna, 

koźlę. Oznacz kółkiem literę ź . Jaka litera występuje po ź ? No właśnie – 

spółgłoska. Oznacz ją kolorem niebieskim.  

1. WYRAŹNIE SŁYSZYMY PO Ź SPÓŁGŁOSKĘ. 

 

źrebak – po ź jest spółgłoska r 

źrenica – po ź jest spółgłoska r  

źródło – po ź jest spółgłoska r  

ź l e – po ź jest spółgłoska l  
 

Pamiętasz? Spółgłoska lubi spółgłoskę.  

 

2. Czy znamy wyrazy, w których ź piszemy na końcu?  

 

Paź królowej wpadł w brudną maź. 

 

3. Wykonaj w zeszycie ćwiczeń zadania:1- 4 na str. 6 -7. 

Czy wiesz, jak nazywa się ten motyl?  To paź królowej.  

 

  


